
Referat af bestyrelsesmøde d. 1-11-2010 

Til stede: 

Louise, Palle, Niels og Christian (referent) 

Afbud: Peter Bo 

Dagsorden: 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde 

2) Økonomi 

3) Status for sagen ift Knebel Vig Invest 

4) Gårdlaug, vicevært og lign. 

5) Opfølgning på arbejdsdag, betaling etc. 

6) Næste møde 

7) Eventuelt 

Ad 1: 

Referatet blev godkendt uden bemærkninger 

Ad 2: 

Peter Bo informerede via mail, at han har bedt om seneste opdatering fra administrator, men har dog ikke 

modtaget dem endnu. Punktet gennemgås ved næste bestyrelsesmøde. 

Ad 3: 

Knebel Vig har bedt om ekstra tid, men burde snart svare. Forsikringsselskabet har bedt om yderligere 

dokumentationtil retshjælpsdækning, hvilket administrator har fremsendt. Generelt er der lang svartid, 

men administrator vil kontakte både Knebel Vig samt forsikringsselskabet efter 14 dage for at få status. 

Ad 4: 

Udkastet til det nye gårdreglement blev gennemgået, revideret og prioriteret. Det tages med til næste 

gårdlaugsmøde d. 2-11-2010 hvor det gennemgås. 

Viceværtsnøgle bliver udleveret til snerydningsmandskab. 

Der er blevet indhentet tilbud på slamsugning af kloak i gyden, da den konstant står under vand. Der bliver 

bestilt en slamsuger til at tømme kloaken i gyden. 

Ad 5: 

3 mennesker havde bedt om opgave, 2 har udført opgaven. Sidste person følges der op på. En enkel fejl 

mht. tilstedeværelse er blevet rettet samt administrator underrettet. 

Ad 6: 

Næste møde er 5. januar 2011 kl. 17.30 hos Louise 

Ad 7: 



Der bliver hængt en seddel op i hver opgang, da der har været indbrud. Folk skal kun lukke folk ind de 

kender, og generelt være lidt mere opmærksomme på andres vegne. 

 

For referatet: 

Christian Kappelgaard 

Stefansgade 6, 1.tv. 


